
 

 

Technische vragen PvdA inzake laaggeletterdheid  
 
Hieronder een aantal vragen, graag uit zetten binnen de organisatie. 
 
1 Er is in de vorige raad afgesproken dat alle communicatie op B1 niveau naar de inwoners 
gaat, Is dat gelukt? Of komt daar de klad in en hoe pakken jullie dat weer op. 
 
2 Is er van het CBS een inschatting bekend van het laaggeletterden binnen de gemeente 
Schagen? 
 
3 Welke organisaties houden zich met laaggeletterdheid bezig en hoe is hun onderlinge 
samenwerking? 
 
4 Op welke punten blijft de gemeente op de hoogte van de stand van zaken? 
 


